
  Z á p i s 

 
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Postupice (ZO) 

konaného dne 22.8.2023 od 17.00 hodin 

 ve spolkové místnosti OÚ Postupice 

 

 
Přítomni: Andr Jaroslav, Jíšová Jana, Kahoun Jan, Malý Jiří, Ing. Sternberg Jiří, Ing. Vrňák 

Pavel  

Omluveni: Šesták Václav, Bc. Janata Michal 

Ověřovatelé zápisu: Andr Jaroslav, Ing. Vrňák Pavel 

Návrh usnesení: Jíšová Jana 

Zapisovatel: Gruberová Hana 

Hlasování: pro – proti – zdržel se 

 

Jednání zahájil starosta obce v 1700 hodin.  

 

Program: 

1. Schválení aktualizované verze Plánu společných zařízení v k.ú. Čelivo 

2. Schválení přijetí dotace z rozpočtu Středočeského kraje na pořízení cisternové 

automobilové stříkačky 

3. Schválení přijetí dotace z Programu rozvoje venkova a uzavření Dohody o poskytnutí 

dotace 

4. Různé 

Starosta požádal o doplnění programu o bod 5) Schválení krátkodobé finanční výpomoci 

                        a bod 6) Rozpočtové úpravy č.4/2023  

                                          

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

 

 

K bodu 1: 

ZO schvaluje aktualizovanou verzi Plánu společných zařízení v k.ú. Čelivo.   

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

 

 

K bodu 2: 

ZO schvaluje přijetí dotace ve výši 1.000.000,- Kč z rozpočtu Středočeského kraje na projekt 

„Postupice-Cisternová automobilová stříkačka“ a dále schvaluje uzavření veřejnoprávní 

smlouvy o poskytnutí dotace.   
Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

 

 

K bodu 3:  

ZO schvaluje přijetí dotace z Programu rozvoje venkova ČR a uzavření Dohody o poskytnutí 

dotace, registrační číslo projektu 23/007/19210/120/001/000486. Jedná se o vybavení pro ZŠ 

a MŠ Postupice. 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 



 

K bodu 4: 

a)  ZO schvaluje výjimku z průměrného počtu dětí ve třídě ZŠ podle § 23 odst. 4 zákona  

 č. 561/2004 Sb. od 1. 9. 2023 na školní rok 2023/24.  

Hlasování: 6 – 0 – 0 

  

 

b)  ZO schvaluje výjimku z počtu dětí ve skupině 2. oddělení ŠD z 30 na 31 na školní rok 

2023/24, celková kapacita ŠD nebude překročena. 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

 

c)  ZO schvaluje příspěvek ve výši 30.000,- Kč a uzavření Veřejnoprávní smlouvy na stavbu 

domácí ČOV pro Z. M., Lísek. 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

 

d)  ZO schvaluje příspěvek ve výši 30.000,- Kč a uzavření Veřejnoprávní smlouvy na stavbu 

domácí ČOV pro M. M., Buchov. 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

 

e)  ZO bere na vědomí informaci o možnosti pořízení fotoknih „Benešov a okolí z nebe“.  

ZO bere na vědomí  

 

 

f)  ZO bere na vědomí informaci o plánované schůzce, na které se mohou občané vyjádřit 

k podobě nového hřiště pro děti v Postupicích.  

ZO bere na vědomí  

 

K bodu 5: 

ZO schvaluje poskytnutí krátkodobé finanční výpomoci ve výši 200 000,- Kč a uzavření 

Smlouvy o krátkodobé finanční výpomoci na podporu ekonomických aktivit Svazku obcí 

CHOPOS. 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

 

K bodu 6: 

ZO schvaluje rozpočtová opatření č. 4/2023 vypracovaná účetní obce pí. Matouškovou 

(jednotlivá rozpočtová opatření jsou přílohou zápisu). 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

              

 

 

 

DISKUSE: 

P. Vrňák – upozorňuje, že výtluky v Dobříčkově a na komunikaci ze Sušice do Struhařova 

                    nejsou vyspraveny všechny 

      - informuje, že nesvítí světlo u autobusové zastávky v Nové Vsi a bliká lampa  

                    za knihovnou v Dobříčkově 

J. Malý – dotazuje se, kdy se začne budovat chodník na ulici Pozovská   



starosta: zpracovává se PD, pokud se stihne příští rok 

vše vyřídit na stavebním úřadě, začne se stavět 

VEŘEJNOST: 

p. Pavlát  – upozorňuje, že na náměstí J. Franka je potřeba ostřihat strom, protože stíní dvěma 

        zářivkám veřejného osvětlení 

                 -  upozorňuje, že se po větších deštích ucpává kanalizační vpusť u Franců  

                    splaveným pískem a dále upozorňuje na posekanou křídlatku za dílnou DZS,  

                    která se splavuje a také ucpává kanalizační vpusti      

starosta: naši zaměstnanci kanály vyčistí a posekanou 

 křídlatku odvezou 

p. Tegel – požaduje umístění kontejnerů na BIO odpad v Čelivě  

               - informuje se o možnosti výměny osvětlení v Čelivě za LED světla  

     starosta: počítá se s výměnou stávajícího osvětlení  

za LED světla ve všech osadách, intenzita svícení bude 

 odstupňovaná stejně jako v Postupicích  

- požaduje častější údržbu zeleně kolem kapličky a kolem cest 

starosta: naši zaměstnanci bohužel častěji sekat nestihnou, 

pokud by měl někdo z občanů Čeliva zájem sekat trávu, 

zaměstnáme ho na dohodu 

- požaduje hřiště pro děti s herními prvky  

      starosta: pokud se občané domluví a přednesou konkrétní  

      požadavky, je možné začít hřiště realizovat  

 

 

 

Jana Jíšová přečetla návrh usnesení č.4/2023. 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

 

Jednání ukončeno v 17,55 hodin. 

 

 

 


